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Referat Linå Lokalråd 
 
Dagsorden til: Lokalrådsmøde 

Dato & tid: 1. juli 2024 kl. 19 

Sted:  Linå Forsamlingshus 

Tilstede: Dennis, Peter, Kim, Jonas og Mette 

Afbud: 

Referat: Mette 

 

 

1. Besøg af Maria Nielsen 

SoMe Manager og Kampagneleder, Analyse & Udvikling Silkeborg 

Kommune. 
Et uforpligtende møde, hvor vi snakker om muligheder for Linå og omegn 

Der var mange ideer og Maria vil rigtig gerne lave historier fra området. Vi 

skal bare henvender os og der er også mulighed for fotograf mm.  

 
2. Sager til opfølgning 

 

a) Trafiksituation. 

Kim Risbjerg Madsen indkalder Jane Næsborg til gennemgang af 
trafiksituationen generelt. 

Jane vender tilbage når hun har fundet ud af, hvad vi gør når hun har 

fundet ud af, hvad vi har af handlemuligheder. 

Afventer besked fra Jane 
b) Dennis' henvendelse til kommunen 

Belysning på stier, forbedre eksisterende trappe, opgradering af torv, 

fornyelse af legeplads, hjælp til at søge fonde 

Dennis kontakter Jette og spørger om hun kan være behjælpelig med at 

komme videre 
Ikke noget nyt 

c) Lokalrådets side på silkeborg.dk. 

Mette har sendt referatet og liste over medlemmer til administrator 

 
d) Ansøg om områdefornyelse  

Der er lavet en ansøgning med overordnede ideer til projektet 

LLIF, Forsamlingshuset er med som underskriver 

Hvis vi bliver tilgodeset kommer der en anden fase 
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Opfølgning på mødet med Silkeborg Kommune d. 27/6-24 

Spændende møde med kommunen og nu venter vi bare på tilbagemelding 

på puljeansøgningen.  
 

 

e) Status på arbejdsgruppe, Skole i Linå 

Der er nu etableret en støtteforening se referat på Facebook. 

Linå Friskoles Støtteforening har haft besøg af lokalpolitikerne Morten 
Høgh (V) og Thomas Thonsberg Schlie (V) og de synes godt om projektet. 

Foreningen er nu gået i gang lede efter en projektleder/skoleleder og 

arbejdere med at finde modulbyggeri der skal bruges som skolelokaler. 

Læs mere på Linå Friskoles Støtteforening på Facebook. 
 

 

3. Hvordan får vi nye medlemmer i lokalrådet? 

Der skal valg i efteråret 2025 
 

4. Udfordringer med at udvide Linå Børnehus 

Hvad skal vi gøre som lokalråd? 

Ønsker at få et møde med Børne og familiechef Jette Stencel, for at høre 
hvad der er gang i. Mette/Kim tager kontakt til hende. 

Kim har skrevet til John Geil, men har ikke hørt noget.  

 

5. Runde siden sidst, orientering fra formanden og medlemmer i 

øvrigt, samt borgerhenvendelser 
 

 

 

6. Nyt fra kommunen  
• Region Midtjyllands nye elcykelprojekt og mobilitetspulje 

 
Ansøgningsfristen er den 13. august 2024 inden kl. 12.00 

 

• Sundheds- og Nærhedsudvalget: Link til referat fra udvalgets møde 11. 

juni 
Referat fra Sundheds- og Nærhedsudvalgets møde 11. juni kan ses via dette link: Referat 11. juni 
2024 
 
 
Næste møde d. 19. aug. 

https://www.ru.rm.dk/kultur-og-landsbyer/landsbyer/puljer/pulje-til-baredygtige-mobilitetslosninger-i-landdistrikter-og-landsbyer/
https://dagsordener.silkeborg.dk/vis?Referat-Sundheds--og-Naerhedsudvalget-d.11-06-2024-kl.12.00&id=58ddca5e-5986-4ccb-bf66-fc11a10c7148
https://dagsordener.silkeborg.dk/vis?Referat-Sundheds--og-Naerhedsudvalget-d.11-06-2024-kl.12.00&id=58ddca5e-5986-4ccb-bf66-fc11a10c7148

